
ZBOR KRAJANOV V KS BORIS ZIHERL

Zbralo se je več kot
350 ljudi

Osnovna šola Borisa Ziherla
je bila zgrajena s sredstvi dru-
gega samoprispevka in ni nak-
Ijučje, da se je na zboru kraja-
nov krajevne skupnosti Boris
Ziherl 27. oktobra zbralo preko
350 Ijudi. Razpravljali so o pro-
gramu tretjega samopriepevka
Ijubljanskih občin, ki je bil do-
polnjen po rezultatih prvega
dela javne razprave.

Oa so program samopri-
spevka res narekovale racio-
nalne potrebe, dokazuje dej-
stvo, da so vsakoletne podraži-
tve že vključone v končnem
izračunu zbranih sredstev.
Prav tako bodo nekateri novi
objekti zgrajeni po že izdelani
projektni dokumentaciji.

Krajani so na zboru podprli
program in predlog razpisa
tretjega samoprispevka Ijub-
Ijanskih občin. Vlada Ookič,

ravnateljica osnovne šole Bo-
ris Ziherl, je v razpravi pouda-
rila, da je množična udeležba
na zboru najboljši dokaz, da je
šola, zgrajena s sredstvi dru-
gega samoprispevka Ijubljan-
skih občip, središče življenja
in dela vseh krajanov, katerih
solidarnost tudi tokrat ne bo
zatajila.

Prebivalce krajevne skupno-
sti pa je v nadaljevanju razpra-
ve zanimalo, kdaj bo zgrajen
poslovno-trgovski center, za
katerega se s predstavniki be-
žigrajske občine dogovarjajo
že od aprila leta 1980 in zakaj
niso ob Linhartovi cesti name-
sto trgovine postavljeni vsaj
kontejnerji, v katerih bi Merca-
torjeva delovna organizacija
Sadje-zelenjava prodajala
osnovna živila in blago, po ka-
terega morajo zdaj hoditi da-

leč v Savsko naselje ali pa na
bežigrajsko trznico.

Odgovoril je predsednik be-
žigrajskega izvršnega sveta
Jurij Zavec:

»V srednjeročnem načrtu
bežigrajske občine nismo pre-
dvideli gradnje nove trgovine v
krajevni skupnosti Boris Zi-
herl, poleg tega pa tudi zakon
o omejevanju investicij ne do-
pušča razširjanja trgovinske
mreže.

Vseeno pa smo na željo kra-
janov želeli reSiti problem pre-
skrbe na tem področju. Naj-
boljša možnost bi bila vseka-
kor izgradnja nove trgovine,
zato smo se že 19 marca letos
začeli dogovarjati s krajani, kf
naj bi glede na potrebe predla-
gali vrsto trgovine in organiza-
cijo združenega dela, ki bi in-
vestirala gradnjo. SploSno
gradbeno podjetje Grosuplje -
lastnik parcele ob Linhartovi
cesti med Črtomirovo in Top-
nisko ulico, kjer je predvidena
gradnja trgovine - je priprav-
Ijeno na željo invest/torja tudi
spremeniti že izdelane načrte.
Investitorja pa Se nismo dobili.

Poljoprlvredni kombinat
Beograd, je odstopH od pre-
dvidene naložbe v trgovino, tu-
di Mercatorjev tozd Grmada
nirtia potrebnih sredstev. 6 in
7. oktobra sem se dogovarjal z
Namo in ABC-Pomurko, do-
končnega odgovora pa ome-
njeni organizaciji ždruženega
dela še nista dali.

Prizadevali si bomo, da bo-
do krajani tega področja le re-
sili probleme preskrbe. Če ne
bomo mogli zgraditi trgovine,
bodo v skrajnem primeru po-
stavljeni trije kontejnerji za sa-
dje, zelenjavo, osnovna živila
in časopise Osebno pa me-
nitn, da naj ne bi postavljali
začasnih barak -

VIDA PETROVČIC


